
  

 

 

 

 

NOORSOOKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

 

 

 

Jõhvis, 8. septembril 2022, nr 1-5.12/7 

 

Koosoleku algus kell 15.00 

                   lõpp kell 16.40 

 

 

Koosolekut juhatas noorsookomisjoni esimees Vallo Reimaa, protokollis volikogu kantselei juhataja-

jurist Piia Lipp. 

 

Osa võtsid: komisjoni liikmed ning vallavalitsusest Maris Toomel ja arendusnõunik Rein Luuse 

(registreerimisleht lisatud). 

 

 

Päevakorras: 

1. Jõhvi valla arengukava 2023–2030 uuendamisega seotud küsimused. 

2. Muud küsimused. 

 

 

Jõhvi valla arengukava 2023–2030 uuendamisega seotud küsimused. 

Arendusnõunik Rein Luuse tutvustas kohalolijatele esmalt valla arengukava muutmise 

menetlusetappe ning ülesehitust (esitlus lisatud protokollile). 

 

Koosolekult lahkus Maris Toomel. 

 

Jaak Saar: miks on punktis 1.12.1.2 lisatud sulgudesse kultuuriühingud? 

Rein Luuse: loetelu täiustamiseks, sest see sisaldab nt spordiklubisid, kuid samas on toetava 

ressursina ka kultuuriühingud. 

Vallo Reimaa: lisada tuleb ka noorteühingud. Komisjoni liikmed nõustusid ettepanekuga. 

 

Rein Luuse: kas komisjoni liikmete arvates peaks jääma arengukavasse punkt 1.12.1.6? 

Vallo Reimaa: kindlasti peaks jääma, sest tegemist on eelmise perioodi mõõtmega. 

 

Jaak Saar: kas Jõhvi Vene Põhikool ei kuulu hariduslinnaku alla või raudtee lõikab linnaku piiri ära 

(punkt 1.12.1.7)? 

Rein Luuse: hariduslinnaku piiri ei ole otseselt keegi maha joonistanud, kuid Jõhvi Vene Põhikool 

jääb võrreldes teiste punkti loetelus olevate asutustega kaugemale. 

Toimus arutelu arendamisel olevate objektide loetelu üle ning nõustuti, et loetelust jäetakse välja ujula, 

veekeskus ja jäähall. 

 

Komisjoni liikmete vahel toimus arutelu punktis 1.12.1.14 õppekeskuse „kood/JÕHVI“ koostöö osas. 

Vallo Reimaa: noorte tööhõive seisukohast on oluline see punkt arengukavas kajastada. 

 

Punkti 1.12.2.2.2 osas otsustasid komisjoni liikmed, et ka noorsootöötajate töötasu on väike ning selle 
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probleemiga tuleb tegeleda, mistõttu tuleb punkti lisada ka noorsootöötajate töötasu problemaatika. 

 

Muude arengueelduste osas nõustusid komisjoni liikmed hariduskomisjoni poolt tehtud 

ettepanekutega, sh noorsootöö valdkonnas. 

 

Jaak Saar: arengukavasse võiks lisada koostöö Kaitseliidu noorteorganisatsioonidega (noorkotkad, 

kodutütred), et tõsta noorte patriootlikkust. 

Komisjoni liikmed nõustusid ettepanekuga ning otsustati, et koostöö Kaitseliidu 

noorteorganisatsioonidega sõnastatakse punktis 1.12.1.2 ning lisatakse loetellu punktis 5.3.1.7 

(tegevusvajaduste kavva). 

 

Komisjoni liikmed leidsid, et punktis 5.3.1.8 tuleb sõna „koolide“ asendada sõnaga „haridusasutuste“, 

mis on laiem mõiste ning hõlmab vallas tegutsevaid kõiki haridusasutusi, sh Ida-Virumaa 

Kutsehariduskeskust. 

 

Vallo Reimaa: punktis 5.3.1.12 nähakse ette tegevusvajadusena jätkata lastesõbralike linnade 

liikumise programmis osalemine – kas see punkt on veel aktuaalne ja selline liikumine veel ametlikult 

toimib?  

Jaak Saar: kui tahame olla lastesõbralik linn, peaks selleks ka midagi ette võtma. 

Rein Luuse: laste mänguväljakuid on rajatud, kuid kas see liikumine veel ka ametlikult toimib, ei 

oska hetkel ütelda. Punkti mõte arengukavas on, et programmiga tuleb jätkata. 

Katrin Puusepp: viimati omistati lastesõbraliku linna tiitel 2011. aastal. 

Rein Luuse: selgitan asjaolu ning kui ametlikult sellist liikumist enam ei toimi, siis jätame selle punkti 

arengukavast välja. Komisjoni liikmed nõustusid eelnevaga. 

 

Jaak Saar: punktis 5.3.2.13 nimetatud e-õppevara on kasutusele võetud, selle osa võiks tekstist välja 

jätta. Komisjoni liikmed nõustusid ettepanekuga. 

 

Vallo Reimaa: punktis 5.3.2.15 on sätestatud, et HEV õpilastele arendatakse nõuetekohaseid 

õppetingimusi, kuid probleemiks on saanud, et peale kooli lõpetamist ei ole nende laste jaoks tegevusi, 

kus nad osaleda saaksid, seda valdkonda peab hakkama arendama. 

Komisjoni liikmed nõustusid ettepanekuga ning otsustasid, et arengukavasse tuleb lisada punkt HEV 

noorte koolijärgse arendavate tegevuste käivitamine (sõnastuse täpsustab arendusnõunik). 

 

Komisjoni liikmed arutlesid punkti 5.3.2.24 sõnastuse üle ning leidsid, et selle mõttest on keeruline 

aru saada ning tegid ettepaneku punkt arusaadavalt sõnastada, et eesti keele täiendavat õpet toetatakse 

nii eesti keelt emakeelena kõnelevatele lastele kui ka muu emakeelega, kellele eesti keel on teine keel, 

lastele (täpse sõnastuse koostab arendusnõunik). 

 

Tegevuste prioriteetsute arutelu tulemusel otsustati: 

• punkt 3 (noortekeskusele täiendavate ruumide leidmine või rajamine) tõstetakse prioriteetsuselt 

teisele järjekohale ning lisatakse sõnad „, sh mobiilsed üksused“; 

• lisatakse punkt kolmandale järjekohale sõnastuses „Eri keele ja kultuuri taustaga noorte 

lõimumist soodustavate ühistegevuste soodustamine – sama mõte lisatakse ka arendussuundade 

(punkti 5.3.3) alapunktiks (ettepaneku tegi Jaak Saar); 

• lisatakse punkt neljandale järjekohale sõnastuses „Noorteparlamendi töö 

taaselustamine“ (ettepaneku tegi Vallo Reimaa); 

• senine punkt 2 (skatepargi laiendamine ja parkuuriväljaku projekteerimine ning ehitamine) jääb 

viiendale järjekohale. 

 

Arutati veel jalgratta sõiduõppe platsi (vajalike joonistega) vajaduse ja asukoha üle. 

 



  

Rein Luuse tutvustas seejärel komisjoni liikmetele noorsootöö valdkonda puudutavat 

eelarvestrateegia osa ning selgitas planeeritavate vahendite sisu. 

Komisjoni liikmete vahel toimus arutelu kuidas ja millistes summades kajastada eelarvestrateegias 

mobiilse noorsootöö käivitamine ning noortekeskuse arendamise võimaluste üle. 

 

 

 

 

Vallo Reimaa 

Koosoleku juhataja       


